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BROI.0012.6.8.2016 

 

 

Protokół nr 16/16 

z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych  

z dnia 10 października 2016 roku 

 

1) Otwarcie obrad Komisji. 

 

Pan Roman Gołębiewski Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych dnia  10 

października 2016 roku  o godzinie 10:10
  

otworzył obrady Komisji  Zdrowia i Spraw 

Społecznych. Powitał członków Komisji oraz zaproszonych gości w osobie Pani Joanny 

Nowak-Kaźmierskiej – Przewodniczącej Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności we 

Włocławku oraz Pana Roberta Pawłowskiego – Naczelnika Wydziału Edukacji i Spraw 

Społecznych oraz  

 Lista zaproszonych osób stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

2) Stwierdzenie quorum.  

 

Przewodniczący Komisji na podstawie listy obecności stwierdził, że w obradach uczestniczy 

4 radnych, co wobec ustawowego składu Komisji, liczącego 5 osób stanowi wymagane 

quorum, a zatem obrady są prawomocne.  

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

3) Przyjęcie porządku obrad.  

 

Przewodniczący Komisji poinformował radnych, iż wraz zawiadomieniem o posiedzeniu 

Komisji otrzymali porządek obrad w brzmieniu: 

 

Porządek obrad: 

1) Otwarcie obrad Komisji. 

2) Stwierdzenie quorum.  

3) Przyjęcie porządku obrad. 

4) Przyjęcie protokołu nr 15/16 z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 

 z dnia 9 września 2016 r.  

5) Informacja Zarządu Powiatu na temat realizacji zadań rzeczowych realizowanych przez 

Powiatowy Zespół ds. Orzekania o Niepełnosprawności z uwzględnieniem kosztów 

 i sposobu funkcjonowania działalności zespołu w 2015 roku.  

6) Informacja Starosty Włocławskiego dotycząca  ilości i zakresu działań działalności 

stowarzyszeń funkcjonujących na terenie Powiatu Włocławskiego.  

7) Propozycje komisji do projektu budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2017 

z uwzględnieniem założeń do projektu budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2017 

wynikających z uchwały nr 309/16 Zarządu Powiatu we Włocławku z dnia 19 września 

2016 roku.  

8) Sprawy różne. 

9) Zakończenie obrad Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem porządku obrad i przeprowadził 

procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 
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Za-4 

Przeciw-0 

Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego glosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że 

porządek obrad został przyjęty. 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

 

4) Przyjęcie protokołu nr 15/16 z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 

 z dnia 9 września 2016 r. 

 

Przewodniczący Komisji  poinformował członków Komisji, że z  ostatniego posiedzenia 

Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych został sporządzony protokół, który był do wglądu  

w Biurze Rady i Ochrony Informacji. Przewodniczący Komisji zapytał, czy są uwagi do 

przedłożonego protokołu? Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za 

przyjęciem protokołu nr 15/16 z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych z dnia 9 

września 2016 r.  i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za – 4 

Przeciw – 0  

Wstrzymało się – 0  

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że protokół 

nr 15/16 z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych został przyjęty.   

 

 

5) Informacja Zarządu Powiatu na temat realizacji zadań rzeczowych realizowanych 

przez Powiatowy Zespół ds. Orzekania o Niepełnosprawności z uwzględnieniem 

kosztów i sposobu funkcjonowania działalności zespołu w 2015 roku.  

 

Przewodniczący Komisji poinformował członków Komisji, że wraz z zawiadomieniem 

otrzymali Informację Zarządu Powiatu na temat realizacji zadań rzeczowych realizowanych 

przez Powiatowy Zespół ds. Orzekania o Niepełnosprawności z uwzględnieniem kosztów i 

sposobu funkcjonowania działalności zespołu w 2015 roku.  Przewodniczący Komisji 

poprosił Panią Przewodniczącą o przedstawienie tematu.  

Pani Joanna Nowak-Kaźmierska – Przewodnicząca Zespołu ds. Orzekania o 

Niepełnosprawności we Włocławku poinformowała, że wielkość wydatków Powiatowego 

Zespołu ds. Orzekania o niepełnosprawności we Włocławku w 2015 r. wyniosła kolejno: z 

budżetu wojewody 195 730 zł, z budżetu powiatu 28 173,62 zł, co daje sumę 224 443,62 zł. 

Zespół wydał 315 kart parkingowy, 212 legitymacji dla osób pełnosprawnych.  W tym roku 

do końca sierpnia zespół wydatkował podobną kwotę na swoją działalność.  

Przewodniczący Komisji zapytał, z jakimi problemami boryka się zespół o których komisja 

powinna wiedzieć, aby móc pomóc te problemy rozwiązać ? 

Pani Joanna Nowak-Kaźmierska – Przewodnicząca Zespołu ds. Orzekania o 

Niepełnosprawności we Włocławku poinformowała, że największym problemem jest 

pozyskanie psychiatry do kadry orzeczniczej. Stawki są takie a nie inne i żaden z psychiatrów 

nie przyjął zaproszenia do współpracy. 

Przewodniczący Komisji zapytał o kwestie lokalowe, czy to uległo polepszeniu? 

Pani Joanna Nowak-Kaźmierska – Przewodnicząca Zespołu ds. Orzekania o 

Niepełnosprawności we Włocławku poinformowała, że w 2014 roku zespół uzyskał 

archiwum w związku  tym przestrzeń się powiększyła. Powiatowy zespół mógł inaczej 
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zagospodarować lokal i osoby niepełnosprawne mogą bez przeszkód się poruszać na terenie 

zespołu. Wszelkie bariery są zniwelowane.  

Radna Jadwiga Fijałkowska zapytała, jakie są tendencję jeśli chodzi o orzekanie o 

niepełnosprawności młodzieży do 16 roku życia? Jest to tendencja wzrostowa? Czy taki 

przypadków jest więcej w porównaniu z poprzednim latami, czy jest tendencja malejąca? 

Pani Joanna Nowak-Kaźmierska – Przewodnicząca Zespołu ds. Orzekania o 

Niepełnosprawności we Włocławku poinformowała, że  nie zostały odnotowane przypadki 

zwiększenia, liczba jest na stabilnym poziomie.  

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają pytania do przedłożonej 

informacji? 

Wobec braku pytań, Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, kto jest za 

przyjęciem informacji i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za – 5 

Przeciw – 0  

Wstrzymało się – 0  

Na podstawie przyprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 

przyjęła Informację Zarządu Powiatu na temat realizacji zadań rzeczowych realizowanych 

przez Powiatowy Zespół ds. Orzekania o Niepełnosprawności z uwzględnieniem kosztów i 

sposobu funkcjonowania działalności zespołu w 2015 roku. 

Informacja Zarządu Powiatu na temat realizacji zadań rzeczowych realizowanych przez 

Powiatowy Zespół ds. Orzekania o Niepełnosprawności z uwzględnieniem kosztów i sposobu 

funkcjonowania działalności zespołu w 2015 roku. stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 

protokołu.  

Radna Jadwiga Fijałkowska zapytała Przewodniczącego Komisji, czy komisja mogłaby się 

zwrócić do Zarządu Powiatu we Włocławku w wnioskiem o wsparcie działań związanych z 

zatrudnieniem psychiatry do kadry orzeczniczej?  

Przewodniczący Komisji powiedział, że nie wie, czy stawki dla kadry orzeczniczej wynikają 

z przepisów prawa? 

Pani Joanna Nowak-Kaźmierska – Przewodnicząca Zespołu ds. Orzekania o 

Niepełnosprawności we Włocławku poinformowała, że  stawki są ustalane wewnętrznie, ale 

zespół miał do tej pory jedną z największych stawek w województwie. To się zmieniło, 

ponieważ stawki są zwiększane a nawet windowane przez niektóre zespoły dla tych 

specjalistów. Przewodnicząca wystąpiła z wnioskiem do Zarządu Powiatu, aby w  

przyszłorocznym budżecie zabezpieczyć środki na zwiększenie tych stawek celem 

przeciągnięcia specjalistów. W  powiatowym zespole lekarz orzecznik otrzymuje stawkę w 

wysokości 28 zł. W tej chwili duża liczba zespołów podwyższyła tą stawkę do 30 zł.  

Przewodniczący Komisji zaproponował, aby komisja podczas planowania budżetu na 

przyszły rok złożyła wniosek, aby zwiększyć środki na stawki dla orzeczników. 

Radna Jadwiga Fijałkowska zapytała, ile wniosków psychiatrycznych wpływa miesięcznie 

do zespołu? 

Pani Joanna Nowak-Kaźmierska – Przewodnicząca Zespołu ds. Orzekania o 

Niepełnosprawności we Włocławku poinformowała, że  jest około 30 wniosków 

miesięcznie. 

Pani Joanna Nowak-Kaźmierska – Przewodnicząca Zespołu ds. Orzekania o 

Niepełnosprawności we Włocławku poinformowała, że   wznowi kontakty z psychiatrami z 

którymi ma kontakt w celu negocjacji stawek. 

Przewodniczący Komisji poprosił Panią Przewodniczącą o wznowienie negocjacji za jaką 

stawkę lekarz podejmie się prac w składzie orzekającym a następnie poinformowanie komisji 
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o rezultatach negocjacji. W następnej kolejności komisja podczas prac nad projektem budżetu 

na 2017 rok złoży wniosek o zabezpieczenie środków w odpowiedniej wysokości na ten cel.   

 

6) Informacja Starosty Włocławskiego dotycząca  ilości i zakresu działań działalności 

stowarzyszeń funkcjonujących na terenie Powiatu Włocławskiego.  

 

Przewodniczący Komisji poinformował członków Komisji, że wraz z zawiadomieniem 

otrzymali Informację Starosty Włocławskiego dotyczącą  ilości i zakresu działań działalności 

stowarzyszeń funkcjonujących na terenie Powiatu Włocławskiego. Przewodniczący Komisji 

poprosił Pana Naczelnika o przedstawienie tematu.  

Pan Robert Pawłowski – Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych 

poinformował, że w związku z podjęta uchwałą Rady Powiatu we Włocławku nr XII/125/15 z 

dnia 29 grudnia 2015 r., która była podjęta w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Powiatu we Włocławku na 2016 r. informacja została 

przygotowana i przedłożona komisji. Informacja dotyczy ilości i zakresu działań działalności 

stowarzyszeń funkcjonujących na terenie Powiatu Włocławskiego. Załącznik do niniejszej 

informacji określa ilość stowarzyszeń oraz ogólną charakterystykę zakresu działalności 

poszczególnych stowarzyszeń, które są zarejestrowane w KRS w Sadzie Rejonowym w 

Toruniu. Jest 92 takich stowarzyszeń. OSP zostały wyszczególnione ze względu na 

szczególny zakres działalności. Ponadto uczniowskie klubu sportowe, kluby sportowe, 

związki sportowe, stowarzyszenie kultury fizycznej nie prowadzące działalności 

gospodarczej, które są również stowarzyszenia wpisane do ewidencji prowadzonej przez 

Starostę Włocławskiego.  

Przewodniczący Komisji powiedział, że większość stowarzyszeń stanowią OSP i kluby 

sportowe. Następnie zapytał członków Komisji, czy maja pytania bądź uwagi? 

Wobec braku uwag, Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, kto jest za  

przyjęciem informacji i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za – 4 

Przeciw – 0  

Wstrzymało się – 0  

Na podstawie przyprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 

przyjęła Informację Starosty Włocławskiego dotycząca  ilości i zakresu działań działalności 

stowarzyszeń funkcjonujących na terenie Powiatu Włocławskiego. 

Informacja Starosty Włocławskiego dotycząca  ilości i zakresu działań działalności 

stowarzyszeń funkcjonujących na terenie Powiatu Włocławskiego stanowi załącznik nr 5 do 

niniejszego protokołu.  

 

7) Propozycje komisji do projektu budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2017 

z uwzględnieniem założeń do projektu budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2017 

wynikających z uchwały nr 309/16 Zarządu Powiatu we Włocławku z dnia 19 

września 2016 roku.  

 

Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, czy mają wnioski lub sugestie do 

projektu budżetu na rok 2017? 

Nie było żadnych propozycji. 

 

 

 

 



5 

 

8) Sprawy różne 

Przewodniczący  Komisji zapytał radnych, czy chcieliby złożyć wnioski, oświadczenia?  

Nie było żadnych głosów.  

 

9) Zakończenie obrad 

Przewodnicząca Komisji w związku ze zrealizowaniem porządku obrad dokonał dnia 10 

października 2016 roku o godzinie 10:25 zamknięcia obrad Komisji Zdrowia i Spraw 

Społecznych.   

                                                                                  

 
                                                                                                             Przewodniczący Komisji  

Zdrowia i Spraw Społecznych 

         

         Roman Gołębiewski 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Ze Starostwa Powiatowego protokołowała: 

Marta Szarecka ……………………………….. 


